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Raadsinformatiebrief 

 

 

Onderwerp 

Eénmalige investering vervanging ballenvangers sportparken 

 

Datum 

11 juli 2018 

 

 

Ter informatie 

 

Geachte raadsleden, 

 

Gemeente en de vier voetbalclubs en korfbalvereniging zijn met elkaar in gesprek over het 

verduurzamen en toekomstbestendig maken van de sportparken. Een van de eerste 

aandachtspunten was het herzien van de Harmonisatieafspraken uit 2006. Op 11 december 

2017 is het nieuwe Afsprakenkader Buitensportaccommodaties – Aftrap naar de Toekomst, 

ondertekend door de verenigingen en de gemeente. Een van de afspraken hieruit is dat de 

gemeente een éénmalige vervanging van de ballenvangers uitvoert op kosten van de 

gemeente, waarna het beheer en onderhoud hiervan wordt overgedragen aan de 

verenigingen. 

 

Aanvankelijk was het streven om de uitwerking van de afspraken en knelpunten uit het 

afsprakenkader, die (mogelijk) financiële consequenties hebben, in één voorstel aan het 

college en uw raad voor te leggen. Concreet gaat het over het vervangen van de 

ballenvangers, een oplossing voor tekort aan kleedlokalen voor de Flamingo’s op sportpark 

Mariahout en het capaciteitsvraagstuk bij Sparta ’25. De uitwerking van de laatste twee 

onderwerpen is echter nog niet zover dat het al een financiële vertaling heeft en op korte 

termijn voorgelegd kan worden aan college en raad. 

 

Het proces met de verenigingen en de gemeente verloopt goed en heeft het nieuwe 

afsprakenkader en een gezamenlijk toekomstplan opgeleverd. Het wederzijds vertrouwen 

groeit. Het is op dit moment belangrijk om stappen te zetten en om gemaakte afspraken na 

te komen. Het zou dan ook goed zijn om snel na het zomerreces de ballenvangers te gaan 

vervangen, zodat dit aan het begin van het nieuwe seizoen op orde is. Er is gekozen voor een 

duurzame en ook verantwoorde financiële investering. De kosten voor de vervanging 

bedragen maximaal € 36.300,- incl. BTW. 

 

Het college heeft besloten om voor deze éénmalige uitgave de middelen beschikbaar te 

stellen en dit te dekken uit het Ontwikkelbudget accommodatievraagstukken (dit jaar nog € 

47.000,- beschikbaar) en dit te verwerken in de Tweede Tussenrapportage 2018. Met deze 

raadsinformatiebrief willen we u informeren over de gekozen route en het verwerken van dit 

besluit in de Tweede Tussenrapportage aankondigen.  

 

 



 

 

 

 

Hoogachtend, 

 

  

het college van burgemeester en wethouders, 

Gemeentesecretaris Burgemeester 

 
M.J.M. Meertens 

 
 F.L.J. van der Meijden 

 


